
Beste dorpsgenoot
De lente is volop in het land. De bloesems en het jonge blad 
aan de bomen lokken ons massaal naar buiten. Dat merkt 
u aan de vele wandelaars en fietsers de afgelopen weken. 
Het doet deugd om elkaar te ontmoeten op een terras of een 
tuinfeest. 

Ook in de politiek deden de nodige lentekriebels hun werk. 
Met 2024 in het vooruitzicht werd het politieke landschap 
van ons dorp grondig door elkaar geschud door de aan-
kondiging van een nieuw kartel. De N-VA blijft standvastig 
werken aan onze gemeente en voert het bestaande 
bestuursakkoord uit. We houden vast aan onze eigenheid en 
sterktes en blijven klare taal spreken. U weet wat u van ons 
kan verwachten.   

Die karakteristieke vastberadenheid van onze voltallige 
N-VA-ploeg en talrijke sympathisanten leverde ons dorp al 
heel wat op. Denkt u daarbij maar aan onze grote realisatie: 
de verwezenlijking van de nieuwe kleuterschool van GBS De 
Rekke. Dankzij de toewijding van onze mandatarissen en 
verkozenen zullen onze kinderen zich ten volle ontwikkelen 
en uitleven in prachtige klaslokalen, een ruime refter en een 
nagelnieuwe gymhal. Met een concreet plan op zak 
begonnen we aan dat project en het resultaat mag meer dan 
gezien worden! 

Ook in complexe dossiers zetten we door. Zo blijven we 
zoeken naar verkeersoplossingen op maat van onze gemeen-
te. Het weren van doorgaand verkeer uit onze dorpskernen 
is essentieel om de verkeersdoorstroming te verbeteren. U 
kan ervan op aan dat we alle mobiliteitsdossiers nauwgezet 
opvolgen. 

N-VA Stabroek blijft vol overtuiging kleur bekennen. We 
houden de vinger aan de pols en verliezen uw bezorgdheden 
niet uit het oog. De komende maanden komt N-VA Stabroek 
dan ook met veel plezier naar u toe. Met onze babbelcaravan 
trekken we doorheen onze prachtige gemeente. Wij hopen u 
dan ook snel weer te ontmoeten op onze eerstvolgende 
activiteiten, aan onze babbelcaravan of op de hoek van de 
straat.  

Laat het duidelijk zijn: we geven er een lap op en blijven 
vooral hard werken aan een nog beter Hoevenen, Putte en 
Stabroek.

Met vriendelijke groet,

Rik Frans, 
burgemeester

De Babbelcaravan
Telkens van 17 uur tot 20 uur.

Zin in een babbel over onze gemeente? U bent welkom bij 
onze Babbelcaravan voor een babbel en een drankje.

We verwittigen de buurt waar we met onze Babbelcaravan 
langskomen met een fl yer. Hou uw brievenbus dus in de 
gaten!

Stabroek
stabroek@n-va.be N-VA Stabroekwww.n-va.be/stabroek
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Kasteel Ravenhof in de steigers.
Ons geliefde kasteel Ravenhof staat bijna volledig in de steigers. Na een aanzienlijke 
hoeveelheid voorbereidend werk ontfermt een gespecialiseerde firma zich voor een 
periode van honderdvijftig werkdagen over onze Stabroekse parel. Het departement 
Erfgoed volgt de werken nauwgezet op. 

Authentieke grootsheid
Het kasteel verkrijgt stukje bij beetje de 
prachtige authentieke uitstraling van 
weleer. Wandelt u over een jaar gerust 
eens binnen en voel hoe het gebouw zijn 
herwonnen grootsheid weer uitademt.  

Vooruit denken
We bereiden ondertussen met Kempens 
Landschap het subsidiedossier voor het 
dak voor. Het is een omvangrijke subsidie 
en het zal enige tijd vragen om dat dossier 

rond te krijgen. Ondertussen schrijven we 
een bestek uit om tot een aanbesteding te 
komen. 

Lang voorbereid
Na jaren aan de kar te trekken, zijn we blij 
dat er eindelijk schot in de zaak zit. Meer 
dan zes jaar geleden hadden we daarvoor 
voorzichtig de eerste budgetten ingeschreven 
in de gemeentelijke begroting. We hopen 
dat de werken goed vorderen. We zetten 
een eerste stap in de herwaardering van 
ons Ravenhof.

Turn it up: sporten in een Stabroekse schoolomgeving
Vandaag beschikken de leerlingen van De Rekke en de turnverenigingen Vrank en Vrij en Edelweiss over een splinternieuwe 
gymzaal die gezien mag worden. Maar kent u de geschiedenis van die gymzaal? 

Toen de dieren net niet meer spraken
Tot halverwege de jaren tachtig had de toenmalige gemeentelijke 
jongensschool geen eigen turnzaal.  De leerlingen turnden tot 
1987 in de turnzaal van Vrank en Vrij.

De school groeit
De gemeentelijke jongensschool werd omgevormd tot een 
gemengde school en aangevuld met een kleuterschool. De 
school zou voortaan De Rekke heten. In 1987 werden de nieuwe 
schoolgebouwen met refter en turnzaal opgeleverd. Er kwam een 
leraarskamer met lokalen voor directie en secretariaat. 
De kleuterschool kreeg onderdak in een splinternieuw gebouw. 
Als laatste kwamen ook de welgekende aula met klaslokalen en 
een ICT-lokaal erbij. 

Verkiezingsjaar 2012
Het nieuwe college ging na de verkiezingen in gesprek met 
turnvereniging Vrank en Vrij om enkele noden te bespreken. 
Conclusie van het gesprek: er was dringend een nieuwe turnzaal 
nodig. En dat was niet makkelijk, er was die eerste jaren van de 
vorige legislatuur geen marge op de begroting.

Moeilijk gaat ook 
We zochten naar innovatieve oplossingen zoals uitbreiding in de 
hoogte, boven de bestaande bouw en luifel. Die plannen vielen al 
snel in het water want ze waren technisch niet echt haalbaar. Het 
verkleinen van de speelplaats vonden we geen optie. Bijgevolg 
wierpen we onze blik op de Blokwegvelden maar ook inpalmen 
van parkeerplaats was niet evident. 

stabroek@n-va.be
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Interesse in wat er leeft in Stabroek – 
Hoevenen en Putte?
Dan bent u de persoon die we zoeken! Wilt u zich actief of minder actief engageren? 
Geef ons een seintje! Bovenal maak deel uit van een enthousiaste grote vriendengroep. 
Neem eens een kijkje op onze website: www.n-va.be/stabroek

Rik Frans
  burgemeester 
  rik.frans@n-va.be 

Jan Schouwaerts 
  voorzitter
  jan.schouwaerts@n-va.be

Een beetje breder kijken
Zo rijpte het idee om de uitbreiding van de 
school en de nieuwe gymzaal samen te nemen 
in een project.  Dankzij een Brede School 
werken verschillende organisaties die zich bezig-
houden met kinderen samen en optimaliseren we 
de ontwikkelingskansen van onze oogappels. Dat 
efficiënt gebruik van onze gebouwen komt dan ook 
de inwoners ten goeden. Met die visie op zak onder-
handelden we aan de verkooptafel en we kochten 
drie percelen grond. Een totaal van bijna een 
hectare. Dat allemaal in het jaar 2017.

Leerlingen en leerkrachten centraal
Op maximaal tweeduizend vierkante meter 
moesten we twee projecten integreren in een 
mooi geheel. Architect Bruno De Koning van 
Bureau-ADAM hielp ons en zorgde voor het 
plan. Bouwfirma Van Roey zorgde voor de 
uitwerking. Dankzij topwerk van schepenen en 
administratie werden de aangevraagde 
subsidies toegekend. Zeshondervijftigduizend 
euro van Sport Vlaanderen en ongeveer een 
miljoen euro van AGION.

En dan eindelijk: de werf
Na het bouwverlof van 2021 startten de wer-
ken. Ondertussen werden er heel wat afspraken 
gemaakt met de twee turnverenigingen Vrank 
en Vrij en Edelweiss. We schreven de statuten 
en een huishoudelijk reglement voor de VZW 
Gymhal De Rekke en die werden goedgekeurd. 
Dankzij gemeentelijke subsidies kon de VZW 
voorzien in de aankoop van de broodnodige 
turntoestellen. 

De oplevering van de volledige bouw gebeurde 

“We zijn terecht fi er op die mooie realisatie 
waar onze kinderen het echt naar hun zin 
zullen hebben. Het zal fi jn spelen zijn op de 
groene speelplaats. Onder het motto van 
‘een gezonde geest in een gezond lichaam’ 
gaan sport en studie er perfect samen.”

begin januari 2023. Ondertussen namen de kleuters er hun intrek. De 
turnverenigingen zaten ondertussen ook niet stil. De VZW Gymhal De 
Rekke moest tussen januari en april 2023 alles inrichten in de gymzaal. 
Zij hadden daarvoor het nodige werk geleverd. De firma Eurogym 
realiseerde de volledige inrichting. 

jan.schouwaerts@n-va.be

Lid worden? 
Heel eenvoudig! 

Surf naar 
www.n-va.be en 
klik op ‘Word lid’.
U steunt daarmee 
onze partij voor 

slechts 12,50 euro 
per jaar.

www.n-va.be/stabroek
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


